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Zápis ze zasedání představenstva klubu Sincoolka 
konaného dne 13. 12. 2023 

Přítomní členové 
 Mitrenga Adam (předseda) 
 Janega Róbert (místopředseda) 
 Kříž Vojtěch (zástupce Dejvické koleje) 
 Dohnal Ondřej 
 Špetová Karolína 

Nepřítomní členové 
 Čáp Miroslav (zástupce Sinkuleho koleje) – omluven 

Hosté 
 Kopecký Karel Daniel 
 Valach Pavel 
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Zahájení zasedání 
Zasedání bylo zahájeno v 19:33 Adamem Mitrengou. 

1) Schválení programu zasedání, úvod, prezence 
(vede: A. Mitrenga, typ: hlasování, čas: 5 min) 

1) Schválení programu zasedání, úvod, prezence (vede: A. Mitrenga, typ: hlasování, čas: 5 min) 

2) Schválení rozpočtu na vybavení serverů (vede: A. Mitrenga + V. Kříž, typ: hlasování, čas: 5 min) 

3) Revize smluv se SÚZ ČVUT (vede: V. Kříž, typ: informace + hlasování, čas: 10 min) 

4) Schválení rozpočtu na nákup nového grilu (vede: O. Dohnal, typ: hlasování, čas: 5 min) 

5) Obecné, stanovení termínu příští schůze (vede: A. Mitrenga, typ: informace, čas: 5 min) 

 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo program zasedání ve znění zaslaném do 
konference představenstva 13. 12. 2023 v čase 11:40. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

Ihned po ukončení hlasování si Ondra vzpomněl, že by rád zařadil ještě jeden bod – vytvoření rozpočtu 
na nákup nového grilu. Spolu s Vojtou popsal tristní stav toho stávajícího. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka přidalo na program zasedání bod: schválení rozpočtu na 
nákup nového grilu. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

2) Schválení rozpočtu na vybavení serverů 
(vede: A. Mitrenga + V. Kříž, typ: hlasování, čas: 5 min) 

VK: všichni jste dostali materiál od administrátorů do konference, tudíž určení rozpočtu shrnu jen 
krátce. Dostali jsme darem servery od Seznamu a abychom je zprovoznili [poznámka – aby je naši 
šikovní administrátoři zprovoznili], budeme potřebovat nějaké vybavení: disky, síťové karty, káblíky 
apod. Nové servery nám umožní zkvalitnit stávající služby, vytvářet zálohy, zavést úplně nové služby… 

KŠ: ten materiál byl až příliš technický… 

Většina členů představenstva souhlasí s Kájou [tou], avšak zmínce o zprovoznění klubového Minecraft 
serveru rozuměli jistě všichni! Kája [ten] ve snaze zjednodušit požadavky administrátorů naznačuje, jak 
dostává obálku peněz.  
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Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo rozpočet na vybavení darovaných serverů ve výši 
30 000,— Kč, jehož správcem určilo Vojtěcha Kříže. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

3) Revize smluv se SÚZ ČVUT 
(vede: V. Kříž, typ: informace + hlasování, čas: 10 min) 

VK: smlouvy na námi užívané místnosti již získaly svou finální podobu. Od minulého zasedání se 
dořešily spíše jen technické detaily – např. zmizely provozní řády formou příloh, nahradí je odkaz na 
naše stránky. Bude nutnost schválení řádů i ze strany vedoucí koleje. Ve smlouvách bude podchycen 
vstup uklízečů, avšak není možné smluvně zajistit úklid multimediální místnosti, tam to zůstává na 
dobré vůli koleje jej i nadále od úklidové firmy objednávat… Nakonec ještě dobrá zpráva, podařilo se 
dojednat snížení částky za vodné a stočné o polovinu. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka projednalo obsah uzavíraných smluv mezi SU ČVUT 
a SÚZ ČVUT týkajících se místností využívaných klubem Sincoolka a deleguje prezidentku 
SU ČVUT k jejich podpisu. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 4 | proti 0 | zdrželo se 1 

Usnesení bylo přijato. 

4) Schválení rozpočtu na nákup nového grilu 
(vede: O. Dohnal, typ: hlasování, čas: 5 min) 

OD: Roman [Král, správce grilskladu] říkal, že na nákup nového grilu postačí bohatě deset tisíc, za 
sedm tisíc by se taky podařilo nakoupit… O Vánocích jsou dobré slevy, je po grilovací sezóně. Výběrem 
pověříme jeho. 

RJ: gril už máme předvybraný, stojí něco přes osm tisíc. Je podobný tomu stávajícímu, ale dvakrát širší. 
Budeme se výběrem ještě zabývat. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo rozpočet na nákup nového grilu ve výši 
10 000,— Kč, jehož správcem určilo Ondřeje Dohnala. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

5) Obecné, stanovení termínu příští schůze 
(vede: A. Mitrenga, typ: informace, čas: 5 min) 

Kája [ten] a Pavel přednesli informace ze zasedání parlamentu SU ČVUT 12. prosince 2023 na Kolejích 
Podolí. Zmínili žádost Centrály SU o půjčení 200 tis. Kč z rezervy klubů. Neprošla. Dále Kája informoval 
o plánované změně Stanov SU, díky níž představenstva získají širší mantinely pro nastavení hlasovacího 
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kvora. Změna Stanov SU si také vyžádá, aby klubové Stanovy uváděly podmínky vzniku a zániku 
členství. 

Vzhledem k blížícímu se novému roku bude nutné jmenovat nového delegáta. Kája [ta] zahájila 
výběrové řízení, ve kterém Káju [toho] zpovídala. Výběrové řízení se zakončilo Kájovým slibem, že se 
jako budoucí delegát bude činit jenom dobře – korumpovat pro klub peníze a jiné. 

Na přesném termínu příští schůze se členové představenstva nedohodli, očekáváme setkání v průběhu 
ledna. 

Ukončení zasedání 
Zasedání bylo ukončeno v 20:06. 

Zapsal: Vojtěch Kříž 

Zápis byl schválen na zasedání představenstva klubu Sincoolka dne 02. 04. 2024. 


